

HOUSE OF COMMONS

Friday, April 23, 1869

The Speaker took the Chair at 3 o'clock.

INTERNATIONAL BRIDGE CO.

Mr. Walsh presented a petition from the International Bridge Company, praying amendments to their charter.

ARGENTEUIL ELECTION

Mr. Webb moved that the Argenteuil Election Committee have leave to adjourn till the 17th May, to allow time for the production of evidence. Carried.

BANK OF COMMERCE

Mr. Morrison (Niagara) introduced a Bill to authorize an increase of the capital stock of the Canadian Bank of Commerce, and for other purposes.

THE CABINET VACANCIES

Mr. Mackenzie desired, before the orders of the day were called, to ask the Government if they were prepared to give any further information as to the negotiations which the House, a week ago, were told were in progress for the purpose of filling up the vacancies in the Cabinet. In putting this question, he was glad to see the Minister of Public Works in his place. They were informed a week ago that negotiations had been in progress, but that a temporary lull in them had been necessitated by the absence of the Minister of Public Works from the city. That hon. gentleman had now been here for several days. It was evident that the interests of the country must be suffering from the want of the filling up of the offices, or else the offices were entirely unnecessary. If necessary, they would be filled properly and immediately. He, therefore, asked for explanations, and, after these explanations were given, he might have something further to say.

Sir John A. Macdonald said his hon. friend was not entitled, according to any constitutional practice or precedent, to put such a question. He denied the right of his hon. friend to get up at any moment and ask how or at what time offices were to be filled.

CHAMBRE DES COMMUNES

Le vendredi 23 avril 1869

L'Orateur occupe le fauteuil à 3 heures.

INTERNATIONAL BRIDGE CO.

M. Walsh dépose une pétition de la société International Bridge Company qui demande que sa charte soit amendée.

ÉLECTION D'ARGENTEUIL

M. Webb propose que le comité d'élection d'Argenteuil ait la permission d'ajourner jusqu'au 17 mai pour lui permettre de recueillir des preuves. Adopté.

BANQUE DE COMMERCE

M. Morrison (Niagara) dépose un projet de loi visant, entre autre chose, à autoriser une augmentation du capital-actions de la Banque Canadienne de Commerce.

VACANCES AU CABINET

M. Mackenzie désire demander au Gouvernement, avant la mise en délibération de l'Ordre du jour, s'il est prêt à fournir des renseignements supplémentaires sur les négociations qui, comme on en a informé la Chambre il y a une semaine, sont en cours afin de pourvoir les vacances au Cabinet. Tout en posant cette question, il est heureux de constater que le ministre des Travaux publics est à sa place. On a dit il y a une semaine que les négociations étaient en cours, et qu'elles avaient dû être interrompu brièvement à cause de l'absence du ministre des Travaux publics. L'honorable ministre est maintenant revenu depuis quelques jours. De toute évidence les intérêts du pays doivent souffrir de ces postes vacants, autrement quelle en serait l'utilité? S'ils sont nécessaires, on doit y pourvoir efficacement et immédiatement. Par conséquent, il (M. Mackenzie) demande des explications, après quoi il ajoutera peut-être quelque chose.

Sir John A. Macdonald déclare que la procédure ou la jurisprudence constitutionnelle n'autorisent pas son honorable ami à poser une telle question. Il lui conteste le droit de se lever n'importe quand pour demander comment ou quand les postes seront pourvus. Il